
 

 

Protokoll från styrelsemöte 26 april kl. 19.00 på kansliet i Sollefteå. 

Närvarande: Roger Svensson, Curt Dahlberg, Carl-Gerhard Lindberg, Hans-Åke Dahlkvist och 

Marie Eriksson. Inte närvarande: Jerker De Vall, Putte Näslund och Jan Gradin. 

1 Mötet öppnades. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Curt Dahlberg/Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll upplästes och godkändes. Nr. 7 o del av nr. 9 (policy) åtgärdas 

 längre fram. 

 

5 Rapporter. 

 Alpint: Sandra Näslund, JVM och VM guld. Lisa Hörnblad 4:a på JVM i störtlopp. 

 Störtloppsseger i Europacupen, SM o ÄJSM-guld i super G. Super G i Sollefteå flyttad 

 till Nolby pga. snöbrist. Alla distriktstävlingar genomförda. Junsele har åkare i år! 

 Backe: Stora SM framflyttad och inställd. Ungdomstävling 2017-01-14. Skidting 13/5-

 2017. 

  

 Längd: Bra start i december på Hallstaberget, sedan snöbrist med många flyttade och 

 inställda tävlingar. 2:a på ICA Cup och 5:a på Folksam Cup. Fina framgångar för Ebba 

 Andersson, bl.a. VM silver i stafett och JVM silver i skiathlon, Britta J. Norgren, 

 Vasaloppsvinnare och totalsegrare av Visma SKI Classic, Frida Karlsson, JSM och 

 Scandic Cup 1:a, Fredrik Andersson, JSM 2:a 20 km masstart och 1:a på Scandic Cup. 

 Skidting 11/6-2017 i Sollefteå.  

6 Ekonomi: Bokföringsprogram, byte till Visma under sommaren, kostnad ca 1000-

 1500: -/år. Flytta fond (Skidans Vänner) från Nordea till Swedbank. God likviditet. 

7 Kansli: Kurt kollar på väska till nya tävlingsdräkter. 

8 Tävlingar 16/17: Alla på snö inställd. Sollefteå Skidor IF SK och SSF arrangerar VM på

 rullskidor i Sollefteå 3-6/8-2017. 

9 Övriga frågor: Avgift alpin klubb, följs upp. Kostnad skadegörelse på U14 final betalas 

 ur ”potten”. Styrelsen stödjer D-ledare Tommy Larssons skrivelse till arr. klubb och gör 

 ett tillägg och skickar till klubben. Kostnad nya tävlingsdräkter längd, via sponsorer. 

 Styrelsemöten dag: ONSDAGAR. 

 Styrelsemöten 20/9-2017 o 6/12-2017, årsmöte 1/11-2017. Telefonmöten vid behov, 

 konferens kod. Hugo Ledin pris för kännedom. Remiss arvode SSF, C-G svarar. 

 Skicka valberednings fråga till ordf. i Sollefteå Skidor och Hägglunds SKI Team SK.  

 Hans-Åke fixar länk till facebook. Se bilagor. 

10 Nästa möte 30 augusti 2017.  



11 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 20.40.  

 

 

 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

 

Kurt Dahlberg/Marie Eriksson  Roger Svensson 

 

  

  


